

更多财经数据请下载



今年以来上市公司股权质押概览(1)

Table with columns: 代码, 简称, 发布日期, 控股股东名称, 接受股权质押方, 质押股数, 占质押比例, 占股本比例, 期限起始日, 期限截止日, 行业. Lists various companies and their pledge details.

Table with columns: 代码, 简称, 发布日期, 控股股东名称, 接受股权质押方, 质押股数, 占质押比例, 占股本比例, 期限起始日, 期限截止日, 行业. Continuation of the table from the previous block.

(专题数据由上海聚源数据服务有限公司提供,数据来源于上市公司公告,若有出入,请以公告为准。)

大成行业轮动股票型证券投资基金增聘基金经理公告

公告送出日期:2011年7月13日

公告内容, including 1.公告基本信息, 2.新任基金经理的相关信息, 3.其他需要说明的事项. Details about the fund manager change for Da Cheng Industry Rotation Equity Fund.

新华中小市值优选股票型证券投资基金基金经理变更公告

公告送出日期:2011年7月13日

公告内容, including 1.公告基本信息, 2.新任基金经理的相关信息. Details about the fund manager change for Xinhua Small and Mid-Cap Preferred Equity Fund.

中百控股集团股份有限公司重大资产重组进展公告

公告内容, including 1.重组进展, 2.风险提示. Details about the major restructuring progress of Zhongba Group.

鲁西化工集团股份有限公司2011年半年度业绩预增公告

公告内容, including 1.业绩预增原因, 2.风险提示. Details about the earnings forecast for Lu Xi Chemical.

江苏双星彩塑新材料股份有限公司关于完成工商变更登记的公告

公告内容, including 1.工商变更情况, 2.风险提示. Details about the completion of business registration for Jiangsu Shuangxing.

浙江万安科技股份有限公司第二届董事会第六次会议决议公告

公告内容, including 1.会议概况, 2.决议事项. Details about the board meeting of Zhejiang Wan'an Technology.

上海医药集团股份有限公司第四届董事会第十七次会议决议公告

公告内容, including 1.会议概况, 2.决议事项. Details about the board meeting of Shanghai Pharmaceutical.

郑州三全食品股份有限公司2011年半年度业绩预告修正公告

公告内容, including 1.业绩预告修正原因, 2.风险提示. Details about the earnings forecast correction for Zhengzhou Sanchuan.

成都市新都化工股份有限公司2011年半年度业绩预告修正公告

公告内容, including 1.业绩预告修正原因, 2.风险提示. Details about the earnings forecast correction for Chengde Shenduhua.